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Deltagere: Aksel, Erik, Susanne, Bjørn, Svend, Inge og Knud 

Dagens gæst: Poul  
 

1. Formanden: Aksel 

• Årsberetningen blev gennemgået og de få kommentarer er blevet ændret i beretningen, 

som udsendes sammen med indkaldelsen til generalforsamlingen. 
 

 

 

2. Kassereren: Susanne. 

• Årsregnskabet, blev kort gennemgået og 2024 endte med et underskud på 105.000,- 
kr. Bl.a. fordi der var et lidt for optimistisk budget på medlemssiden. 

• GMM bliver i år onsdage med undervisning fra 18.30-20.00, så man vil mødes på 
terrassen inden. 

• Rekrutteringsudvalg/ungdomsudvalg, er noget klubben ikke længere har, så det ville 
være dejligt hvis man kunne finde nogen frivillige som vil være tovholder for at få gang i 
det igen. I den forbindelse vil der på søndage hvor Eliten spiller på hjemmebane vil der 

bliver inviteret til familiedag mellem 14.00 og 16.00, hvor Jacob med hjælper vil stå for 
underholdningen, der vil blive lagt invitation op på facebook m.m. 

 

3. Inge. 

• Debitorlisten er minimal, så det ser fint ud. 
 

 
 

4. Erik. 

• Forslag til Klubbens pris og Bestyrelsens pris/hæderfuld omtale, blev gennemgået og 

der var et par favoritter til priserne. 
 

5. Turneringsudvalg: Svend  
 

• Orientering om at årets turneringer er faldet på plads med nyt tiltag for Hcp 37+ 
medlemmer, hvor der kommer en forårsturnering og afhængig af succesen af den vil der 

også komme en efterårsturnering. Begge dage er lagt ind i klubkalenderen, da vi håber 
på en stor tilslutning for medlemmer som har mere en 37 i handicap. 

 
Det er også besluttet at valgmuligheden for frit valg af tee-sted i løbende turneringer er 
fjernet, så de almindelige turneringsbestemmelser gælder fremover. Herrer fra gul og 

damer fra rød. 
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6. Baneudvalg: Bjørn. 

• Der er besluttet at lave et forsøg på Fairways, hvor de vil blive topdresset med uslebet 

sand/uvasket, hvilket gør er sandet er mere skarp i kanterne, hvilket regnorme ikke er 
glade for. Det skulle give en bedre spilleflade på sigt.  

• Paddesøer, var noget som stadig er interessant, men desværre hænger det hos 
kommunen. Der har været en klar aftale om at kommunen dækkede udgifterne og der 
skulle laves en på begges sider af asfaltstien, så vi undgik at rododendronbedet blev 

oversvømmet. Vi afventer. 
• Et forsøg med en Bunker på hul 6. er forsøgt drænet med flere stenfaskine ser ud til at 

være en billig løsning som der holdes øje med.  
 

7. Fra Kontoret: Poul 

 

• Indkaldelsen der skal udsendes vedrørende generalforsamlingen blev gennemgået. 
• Vedtægterne: Steen syntes vi skal tage det ad en gang, fastdato for indsendelse af  

forslag til generalforsamling, samt kandidatur til bestyrelsen og det blev besluttet at vi 
opretholder d. 1. januar som skæringsdag. Ændringsforslag til indsendt forslag kan ske 
på generalforsamlingen, samt skulle der være manglende kandidater til bestyrelsen og 

ingen har meldt sig, kan det ske på generalforsamlingen (kræver ja til 
vedtægtsændringerne)  

• Sekretærens arbejdstid i 2025: mandag og onsdag 10-17, samt tirsdag 9-13 og torsdag 
fra 9 - 16.  

• Opdatering af greenfee-løsningen, vi forsætter med at kikke på tilbuddet fra 

compupartner med opsætning af betalingsterminal i forbindelse med touchscreenen, så 
vi slipper for greenfeebogen. Der er lige et par småting som skal undersøges først. 

• Medlemssituationen blev gennemgået og der var 59 udmeldelser i 2024, men vi starter 
2025 med et højre medlemstal end vi startede 2024. 

• Opdateringen af hjemmesiden, der er et par moduler så som en bladrefunktion, så man 

kan have en ala en bogfunktion, samt en kalender, således man kan se alle kendte 
aktiviteter i klubben et sted. 

 

8. Andre forslag 

 

 

7. Godkendelse af referat, sker via accept på mail. 

 
 

 
 


